
Nummer Datum Aktör Synpunkt Distributionsnätsföretagets svar

1 2024-10-24 Länsstyrelsen Gävleborg Länsstyrelsen är positiv till Gävle Energi Elnäts 

nätutvecklingsplan och anser att den är en bra 

grund för fortsatt dialog. Man påtalar vikten av 

regional samverkan, för kompetens och utveckling. 

Länsstyrelsen driver sådana forum och ser gärna att 

Gävle Energi deltar.

Gävle Energi Elnät är positiv till ett gemensamt 

samarbete inom regionen. Idag medverkar vi i 

forum som tex Arena Elkraft, dialogmöten med 

kommunen och regionnätsägarna.

2 2024-10-25 Ellevio Då både Ellevio och Vattenfall berörs av stationen i 

Forsbacka är gemensam dialog och planering av 

yttersta vikt för att möjliggöra behoven framgent

Vi instämmer i Ellevios synpunkt och jobbar också 

för att får till en dialog som gör att situationen i 

Forsbacka kan få en bra långsiktig lösning.

3 2024-10-25 Region Gävleborg Man påtalar att man ser att planen har med 

planerade åtgärder som krävs för perioden fram till 

2034. Tillägg om att fler anslutnings-punkter till 

regionnätet behövs, samt att ledningsgator för 

220kV, som kommer att tas ur bruk, återanvänds.

Gävle Energi Elnät kan påtala möjligheten att 

använda befintliga ledningsgator för 220kV (stam- 

och regionnät) till regionnätsägaren. Gävle Energi 

Elnät har dock inte rådighet över dessa 

ledningsgator.

4 2024-10-28 Svenska Kraftnät Svenska kraftnät har nu tagit del av Gävle Energi 

Elnät AB:s nätutvecklingsplan för tidsperioden 2025-

2034 och vill meddela att vi inte har några 

synpunkter på den i dess nuvarande form.

Ingen kommentar


